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Balerina o stanju u splitskom HNK-u:
Plesač se osjeća jadno... - N1
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Balerina i članica splitskog HNK-a Bojana Lipovščak u
Newsroomu je komentirala stanje u HNK-u u Splitu. Bili su
brojni prigovori na intendanta Srećka Šestana, koji je tek
jučer razriješen dužnosti. Lipovščak navodi da je godinama
u HNK-u bila na honorarnim ugovorima i na zamjenama.
"Nakon 10 godina sam pitala dpostoji li mogućnost da me
se zaposli za stalno. Odgovor je bio da se radi na tome, ali
ništa se nije napravilo i otišla sam", navela je. Dodaje da su
stranci dobivali poslove. "Plesač se jadno osjeća kao vidi
da se njegov trud i rad ne cijene", ističe.
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